
Styremøte Autsi Silis Hytteforening 

Dato: 15.04.2024 Klokke, 19-20.15 

Sted: Alta Motorsenter AS 
 

Til stede: 
Bjørn Christian Eriksen 
Beate Bjørkli 
Knut-Vegar Røberg 
Eivind K. Mathisen 
 
Forfall: Morten Haddal 

 

Saker: 

1. Oppsummering og forbedringer Isfiskekonkurranse 

a. Tilbakemelding fra medlemmer: 

- Kommet forslag om å avvikle isfiskekonkurranse 

- Lite frivillige som melder seg. Tar for mye tid og så er det slitsomt for de som er der. 

- Feil plassering, dårlig stemning når man fisker der det ikke er fisk 

- Frank Jonny er ikke med videre. Hvem skal overta? 

- Alternativt kan vi heller arrangere kun skirenn for barn med bål og kos. Samme opplegg som i Autsi. 

Kan jo heller ha et lotteri, for å skaffe inntekter til foreninga. 

- Et medlem har gitt tilbakemelding om at han synes hytteforeningen bruker inntektene på «tull», 

som eksempelvis gapahuk/benker og sportrekker/slodd. 

 

2. Gapahuk – videre framdrift 

a. Vi har fått godkjent å sette opp en gapahuk i Autsi, ved den øverste brua over Aksobekken. Vi har 

innhentet tilbud på en Gapahuk fra Haldorsen i Eiby (samme type som er i ved Altaelva). Denne 

koster 56.000. Vi får kjøpe den på "krita" siden vi er i prosess om å søke midler fra FeFo, Sametinget 

og Sparebenk1 Samfunnsløftet. Styret jobber videre med saken. 

 



b. Her bør vi også gå til enkeltbedrifter og be om sponsing.  

 

3. Hjertestartere – arbeidet fremskrider som forventet. 

 

4. Innspill fra medlem Frank Johnny Nilsen (han skal sende dette skriftlig) 

a. Isfiskekonkurransen. Frank Johnny er ikke med videre. 

b. Flåter til å sette på vannet. Frank Johnny oppfordres til å hente inn pris og sende inn forslag i god tid 

før neste årsmøte. 

c. Rusefiske. Årsmøtevedtak om å kjøpe inn flere ruser. Frank Johnny har ikke fått respons fra 

produsent. 

 

5. Elbil lader i hytteområdene 

a. Bjørn Christian har sendt forespørsel til Ymber om mulighet til å koble til enkle ladepunkter for elbiler 

i hytteområdet. Ønskelig med minst 11 kWh ladere. Vi har fått svar fra Ymber: "Lokasjon til 

eventuelle ladestasjoner bør ligge ved våre nettstasjoner, der vil det være best kapasitet. Kontakt 

installatør som forhåndsmelder, da vil det bli beregnet anleggsbidrag for tilknytningen". 

b. Er dette noe vi bør gå videre med å utrede mer? Hvem tar saken videre?  

Styret har undersøkt saken, men kostnadene blir for høye til at hytteforeningen skal etablere det. 

 

6. Skader etter øvelse Nordic Response 2024 

a. Trond Einar Persen har tatt initiativ til å melde inn skaderapport i forbindelse med Nordic Response. 

Der har Trond Einar i lag med Frode Rønquist rettet opp i skader som er oppstått i forbindelse med 

øvelsen. Foreningen har dokumentert skadene godt, og har fått innvilget skadeerstatning på kr. 

43.500. 

b. Forslag fra Trond Einar og Frode om å benytte midlene slik: 

i. Kjøpe ny BK-slodd, ca. 31.500 kr 

ii. 12.000 kr gis i kompensasjon til Trond Einar for bruk av scooter og arbeid. Styret støtter 

forslagene. 



 
 

7. Reguleringsplan – Jobbes med møte med reguleringsmyndighetene. HRP har purret på møter. Forventes å 

være avholdt i løpet av april 2024. 

 

8. Eventuelt – ingen saker. 


